
Samen werken aan een veilig Lier 
De misdaadcijfers in Lier blijven historisch laag. Burgemeester 
Rik Verwaest is uiteraard tevreden: “Veiligheid is één van de 
grote troeven van Lier. Uit Vlaams onderzoek blijkt dat de 
Lierenaar zich veiliger voelt dan inwoners van veel andere 
steden. Dat is het resultaat van jarenlange investeringen in 
veiligheid. Ons politiekorps is uitgebreid, uitgerust met de 
modernste technologie en ondersteund door een breed 
cameranetwerk. Maar je moet het ook doen op het terrein: 
een verdiende proficiat en dankjewel aan onze mannen en 
vrouwen in het blauw! Maar we zijn er nog niet. Daarom blijven 
we inzetten op veiligheid.”

Rik Verwaest 
Burgemeester

Pak eindelijk ons 
station eens aan!
In april voerden we met alle Lierse partijen actie aan 
het station. De boodschap kon niet duidelijker zijn: ons 
station moet dringend aangepakt worden. Er is onder 
andere nood aan toegankelijke perrons. Lier telt 
ongeveer 4.430 inwoners die ouder zijn dan 75 jaar, 
796 inwoners jonger dan 2 jaar en 9 procent van de 
Lierenaars is minder mobiel. 

Het station kent dagelijks zo’n 5.724 reizigers. De NMBS, 
Infrabel en federaal minister Gilkinet (ecolo) laten de 
Lierenaars in de kou staan. Daarom stuurden we hen een 
brief met de dringende vraag om ons station eindelijk aan 
te pakken. De Lierenaar verdient beter! 

11 juliviering
N-VA Lier & Koningshooikt biedt u op dinsdag 11 juli 
om 19 uur een gratis boottochtje aan met de 
Koninklijke Moedige Bootvissers. Iedereen is welkom!

In april voerden de Lierse partijen actie aan het station. 
Dat moet dringend gemoderniseerd en toegankelijker 

gemaakt worden.
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Laat trouwers zelf hun gemeente kiezen
In België zijn trouwers verplicht om hun burgerlijk huwelijk af te sluiten in de gemeente waar ze 
gedomicilieerd zijn. Een achterhaalde regel, zo vindt gemeenteraadslid Marc Franquet. Op de gemeente-
raad van mei legde hij een motie voor aan de federale regering om daar verandering in te brengen.

“Onze diensten krijgen veel vragen van mensen die in Lier willen trouwen, maar dat niet mogen. Mensen 
willen graag in onze stad trouwen omdat ze hier bijvoorbeeld lang gewoond hebben, omdat al hun vrienden 
of familie hier wonen of omdat de stad heeft voor hen een symbolische betekenis heeft. Of ze zijn verliefd 
op ons prachtige stadhuis, de mooie trouwzaal en de vele horecazaken waar ze nadien terecht kunnen. 
Allemaal goede redenen om een mooie dag nog mooier te maken”, zegt Marc Franquet.

Harde aanpak 
sluikstort werkt

Vorig jaar kondigden we aan dat 
we sluikstorten keihard zouden 

aanpakken. De boete werd 
verdriedubbeld en loopt intussen 
op tot 425 euro. Ook de controles 

werden stevig opgedreven. 

Dat beleid werkt: in 2022 haalden 
we ‘maar’ 170 ton sluikstort op. Dat is het 

laagste cijfer in ruim vijf jaar. 
Nu moeten we doorzetten!

Opening inclusieve speeltuin 
Lier heeft een inclusieve speeltuin! Dankzij de Warmste Week en vzw 
Team Pia werd daarvoor heel wat geld ingezameld. Het Belfortplein werd 
omgetoverd tot een speelparadijs met toestellen die allemaal toegankelijk 
zijn voor kinderen met een beperking. En nu ... spelen maar!

Verlichting bij 
oversteekplaatsen
Na lang wachten kregen het zebrapad en de � etsoversteekplaats aan 
de wijk Herderin goed zichtbare verlichting. De volgende maanden 
volgen nog een heel aantal voetgangers- en � etsoversteekplaatsen in 
Lier en Koningshooikt. 

De verlichting zet de oversteekplaatsen letterlijk ‘in the spotlight’ 
waardoor ze zichtbaarder en veiliger worden voor alle weggebruikers. 
Er werd gekozen voor oversteekplaatsen op drukke wandel- 
of fietsroutes. Daarmee komen we opnieuw een belofte uit het 
bestuursakkoord na.

Gemeenschapsdienst 
voor langdurig 
werklozen: ook in Lier 
We lezen overal over personeelstekorten in 
verschillende sectoren. Toch zijn er  - ook in Lier - 
veel werkzoekenden die al langer dan twee jaar werk-
loos zijn. Zij kunnen voortaan ingeschakeld worden 
voor gemeenschapsdienst. Ook in Lier.

Lange inactiviteit is slecht voor het zelfbeeld en vreet 
aan iemands arbeidsattitude. Daardoor verkleint de 
kans op een job. De Vlaamse Regering biedt met de 
verplichte gemeenschapsdienst een oplossing. Dat 
systeem biedt de kans om langdurig werklozen min-
stens 32 uur per maand in te schakelen ten voordele 
van de gemeenschap. 

Bijvoorbeeld bij sociale projecten of lokale overheden. 
Op die manier doen ze iets terug voor de samenleving 
en worden ze gesteund bij de 
zoektocht naar een job in het 
reguliere arbeidscircuit.

Lier stapt uiteraard graag 
mee in dat project. We geven 
kansen en steun aan wie dat 
nodig heeft, maar vragen 
graag iets terug aan wie 
daartoe in staat is.

Annemie Goris Bert Wollants

De inclusieve speeltuin op het Belfortplein werd offi cieel 
geopend en staat garant voor uren speelplezier.

Wist u dat …

… schepen van Burgerzaken Rik Pets 
de nieuwe inwoners verwelkomde? 

… we samen met de Moedige Bootvissers de Nete schoonmaakten 
voor de River Cleanup Challenge?

… De Pallieterjogging een groot succes was? 
Onze afdeling was goed vertegenwoordigd. 

... U ook tijdens het weekend kan supsurfen
in Lier? Schepen Ilse Lambrechts gaf alvast 
het goede voorbeeld!

Wat met het Netestadion?
Tijdens de gemeenteraad in maart 
stelde gemeenteraadslid Marc De 
Keulenaer een vraag over de 
toekomstplannen voor het Nete-
stadion. Dat vraagt naar  een grondige aanpak. 

Het college bevestigt dat het in het stadion gaat 
investeren en dat atletiekclub 
Lyra Lierse zich engageert 
om een deel bij te dragen. 
Op korte termijn zal duide-
lijk worden wat het plan van 
aanpak is en wanneer we 
de nieuwbouw mogen 
verwachten.

Laat het administratief centrum 
niet leeg staan
In 2024 vertrekt de FOD Financiën uit Lier. Moet 
dan ook het vredegerecht het gebouw verlaten? En 
wat gebeurt er daarna met de site? Gemeenteraads-
lid Charlotte Schwagten ziet veel mogelijkheden op 
het vlak van stadsontwikkeling en een eventuele invulling van de 
gebouwen. Daarom vroeg ze tijdens de gemeenteraad wat de exacte 
toekomstplannen zijn. 

De stad is op dit moment geen eigenaar van de site 
maar heeft wel uitdrukkelijk laten weten interesse 
te hebben. Het stadsbestuur wil graag mee naden-
ken over de eventuele toekomstige bestemming 
van het gebouwencomplex.

Charlotte SchwagtenMarc De Keulenaer

De oversteekplaatsen waar binnenkort nog verlichting geplaatst wordt:

   Gaslei - vest
   Molbrug (beide zebrapaden)
   Schoolstraat - Dorpstraat
   Antwerpsesteenweg (bakker)
   Mechelsesteenweg (Action - Delhaize)
   Berlaarsesteenweg (bakker)
   Frankenweg - Lispersteenweg
    De Laag
   Sander De Vos - Putsesteenweg

De kostprijs daarvan bedraagt 
ruim 94.000 euro. Het budget 
werd gespreid over de jaren 

2023 en 2024.

www.n-va.be/lierlier@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


